
   Årsberetning for Kommunal Foreldreutvalg (KFU) 

_____________________________________________ 
Sarpsborg 2022/2023 

Medlemmer av KFU i perioden 2022/2023: 

Leder : Amra Hamidovic 

Nestleder: Knut Erik Kristiansen 

Styremedlemmer : Jon Frøyland 

                                  Michael Ravneng 

                                  Cathrine Søstrand- Nilsen 

                                  Ellen Hasle Kokkim 

                                  Kristine Oshaug Andersen 

                                  Line Borgen Årsteinvåg 

                                  Christian Claussen 

                                  Silje Kristin Nilsen 

 

Saker det har vært jobbet med i perioden: 

1.   Møter med direktøren for oppvekst enhet Sarpsborg (1 gang per mnd.) 

2.   17.mai-komiteen 

3.   Møter med lærerstudenter (Teams) 

4.   Møte med Tonje og Politi sammen med direktøren for oppvekst enhet 
Sarpsborg   ( Forebyggende ungdomsarbeid  i Sarpsborg ) 

5.   Møte med Utdanningsforbundet på Kruseløkka Ungdomsskole (Avvik, Vold i 
skoler og samarbeid mellom skole og hjem) 

6.   Panelmøte med Ungdomsrådets representanter (Jesper og Ellen) 

7.   Møte med Ungdomsrepresentanter om tema «Mobilfri skole» (Teams) 

8.   Møte med Ungdomsrådet i Bystyresalen  



 

 

Oppsummering av saker: 

1. KFU ved leder har månedlige møter med Erik Bråthen, direktør for Enhet 
oppvekst. Det er uformelle samtaler om saker som er under arbeid, oppfølging 
av saker vi har diskutert tidligere og planlegging av videre møtevirksomhet. 

2. KFU har fast plass i 17.mai komiteen i Sarpsborg. Et av våre styremedlemmer 
sitter i komiteen og deltar ved møtene. 

3. Vi hadde møte med lærerstudentene på Teams. Tema var «Vold i skolen». Vi 
har snakket om temaet fra studentenes synsvinkel og oss foreldrene/foresatte. 
Det var veldig nyttig å høre om studenters syn på dette temaet. 

4. I mars hadde vi møte på Rådhuset med Tone Synnøve Faale og Politi. Der har 
vi snakket om Ungdomsmiljø i Sarpsborg og fått en oppdatering på hvordan det 
jobbes forebyggende fra Politiet. Det var også presentasjon fra direktør 
oppvekst. 

5. Møte med Utdanningsforbundet (bekymring fra ansatte og foreldrene, vold i 
skoler, hjem -skole samarbeid og hvordan kan vi jobbe sammen forebyggende 
mot vold i skoler) Til stede: Erik Bråthen, KFU leder, Therese Thorbjørnsen 
(politiker) Utdanningsforbundets representanter Thomas Hansen og Torill 
Skjeklesæther (hovedtillitsvalgt for barnehager). Møtet var på Kruseløkka 
Ungdomsskole. 

6. Panel med Ungdomsrådet med regi av politikere fra Rødt. Temaer vi har 
snakket om er: 

>Hvilke tendenser mener du preger ungdomskulturen i Sarpsborg? 

>Hvilke positive trekk ved ungdomskulturen i Sarpsborg mener du bør 
videreutvikles og hvordan bør vi gjøre dette? 

>Hvilke utfordrende trekk ved ungdomskulturen i Sarpsborg mener du bør en 
ha fokus på kort sikt og hvordan bør vi gjøre dette? 

 

 

 



7. Møte med Ungdomsrådrepresentanter om tema >MOBILFRI SKOLE> 

Det var møte på Teams med ca. 6 ungdomsrepresentanter. Der kom det forslag 
om samarbeid og utarbeiding av plan mot mobilfri skole. Vi kan si stolt at 
Sarpsborg skole er mobilfri skole per nå. 

8.  Møte med Ungdomsrådet i Bystyresalen 14. april. Tema var å presentere 
KFU og konkret sak var mobilfri skole. 

 

 

Ordinære møter: 

Det har blitt avholdt 6 ordinære møter siden forrige Årsmøte. 

Vi søker ny leder siden Amra går av. 

 

Agenda for 2023/2024: 

-Jevnlige møter med direktør Enhet oppvekst 

-Følge opp rutiner for å sikre likhet i Sarpsborg skolen  

-Være høringsinstans for kommunen 

-Fortsette bistå FAU som kontakter oss 

-Møte med enhetsledere  

For Kommunalt Foreldreutvalg (KFU) i Sarpsborg 

 

Leder, Amra Hamidovic 

 

 

 

 

                               


